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Abstract (en)
[origin: CN112147872A] The invention relates to a timepiece resonator (100) comprising an inertial moving part (1) oscillating about an oscillation
axis (D1) and comprising at least one magnetic region (10). The total resultant magnetic moment of all magnetic regions (10) contained in the inertial
moving part (1) is aligned with the direction of the oscillation axis (D1), the inertial moving part (1) carries at least one balancing magnet (6), and the
direction of the magnetic moment of the at least one balancing magnet intersects the oscillation axis (D1) in order to obtain the magnetic balance of
the inertial moving part (1).

Abstract (fr)
Mobile inertiel (1) pour résonateur (100) d'horlogerie, oscillant autour d'un axe d'oscillation (D1), et comportant au moins une zone magnétique (10),
le moment magnétique résultant total de toutes les zones magnétiques (10), que comporte le mobile inertiel (1), est aligné dans la direction due
l'axe d'oscillation (D1), ce mobile inertiel (1) portant au moins un élément magnétique de compensation (4), dont la composante de magnétisation
dans une direction perpendiculaire à l'axe d'oscillation (D1) est ajustable pour compenser un défaut d'alignement du moment magnétique résultant
total avec l'axe d'oscillation (D1), et/ou un aimant d'équilibrage (3) dont le moment magnétique est choisi pour réaliser un équilibrage magnétique du
mobile inertiel (1).
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